



WAH MEI

2025 Winter Camp Program FAQ for Parents/Guardians

2025 冬令營家長問答集 (FAQ)

更新日期: 2025年11月

Revised Nov. 2025

Program Logistics 課程資訊 :

1. When and where does the Winter Camp Program take place ? (冬令營何時、在哪裡舉行?)

Winter camp will run on 12/22, 12/23, 12/24, 12/29, 12/30, 12/31. Please note the program will be closed on **12/25, 12/26, 1/1, 1/2** in observance of the Winter holidays. Our program will take place at: Wah Mei on **1555 Irving Street, San Francisco, CA 94122.**

冬令營將於 12/22、12/23、12/24、12/29、12/30、12/31 舉行。

請注意: 12/25、12/26、1/1、1/2 因應冬季假期, 課程將暫停。

地點: 華美學校 Wah Mei

地址: 1555 Irving Street, San Francisco, CA 94122

2. How Do I Apply? (如何報名?)

To apply for our 2025 Winter Camp, please visit our website below.

Winter Camp Registration Link: <https://www.wahmei.org/spring-winter-break-camp>

請至以下網站報名參加 2025 冬令營: <https://www.wahmei.org/spring-winter-break-camp>

4. Program Cost and Times (課程費用和時間):

Regular Program Option (課程時間): 9:00 AM - 4 PM

- TK - Kindergarten (幼稚園) : \$450
- 1st Grade - 5th Grade (一年級到五年級): \$375

Extended Care (延長照顧) 4:00 PM - 5:30 PM: \$120

5. Is financial aid available? 是否提供經濟幫助?

Financial aid may be available. Please contact the Family Resource Center. 如果需要請聯繫家庭資源中心專員 Jessica.

Please see their contact information below:

Jessica Nguyen: Call (510) 957-8001 (Mon–Fri, 10:00 AM – 5:00 PM), email jnguyenc@wahmei.org, or visit our [website](https://www.wahmei.org).



WAH MEI

6. Payment, Refund, and Cancellation policy (付款、退款與取消政策)

Payment will be processed upon official acceptance into the program. Payments can be made by check, cash, or credit card. Refunds will not be offered for partial attendance. If you wish to cancel your child/children's participation in the program, please submit a notice to extendedlearning@wahmei.org by December 19, 2025, at 5 PM. Cancellations made by this deadline will be subject to a 5% refund processing fee. **After this date, you will be charged for the full program and will not be eligible for a refund. Refunds will be sent in the beginning of January 2026.**

在正式被錄取後，我們將開始處理付款。付款方式可選擇支票、現金或信用卡。若只部分參加課程，恕不提供部分退款。若您希望取消孩子參加本課程，請於 2025 年 12 月 19 日下午 5 點前以電子郵件通知：extendedlearning@wahmei.org。在此截止日期前取消者，將扣除 5% 的退款手續費。**逾期取消者將被收取全額學費，且不再享有退款資格。退款將於 2026 年 1 月初寄出。**

8. Will lunch be provided? 是否提供午餐？

Please make sure to **bring a lunch** and water bottle for your child daily. We will not provide lunch but will be able to provide food for events and daily snacks.

The program will provide snacks such as fruits or crackers every day. All snacks will be nut free. **Please include food allergy information on your application.**

請每天為您的孩子準備午餐和水壺。我們不提供午餐，但活動期間會提供點心及活動餐點。課程每天將提供水果或餅乾等點心，所有點心皆為無堅果食品。請在報名表上註明您孩子的食物過敏資訊。

9. Will there be an early drop off or late pick up? 是否可提前送達或延後接回？

The Winter Camp Program will run from **8:30 AM - 4:00 PM, Extended Care: 4:00 PM- 5:30 PM.** Parents/guardians can drop off their child/children as early as **8:30 AM**. Late fees will accrue every minute **at \$2 per minute.**

冬令營上課時間為 上午 8:30 至下午 4:00，延長照顧時間為 下午 4:00 至 5:30。
家長/監護人可於最早 8:30 AM 將孩子送達。若接送延誤，將每分鐘收取 \$2 延遲費

10. Who can pick up my child? 誰可以接送我的孩子？

Any authorized person over the age of 16. Parents/guardians must include all authorized family members on the pick up list on the registration form. We may ask persons who are allowed to pick up your child for a form valid identification to ensure the safety of your child.

任何年滿 16 歲且被授權的人士皆可接送。家長/監護人必須在報名表上列出所有被授權的接送人員。為確保孩子安全，我們可能要求接送人出示有效身份證明



WAH MEI

Contact Information 聯繫方式:

If you have any questions, please email extendedlearning@wahmei.org.

如有問題請發送電郵至 extendedlearning@wahmei.org.